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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:8 Försäkringskassans förutsättningar att hantera 
sjukförsäkringen

Under de senaste åren har vi sett omfattande neddragningar på 
Försäkringskassan, vilket har fått allvarliga konsekvenser för hanteringen av 
sjukförsäkringen. Rapporter från både medier och anställda inom 
Försäkringskassan vittnar om en markant ökning av handläggningstider, något 
som drabbar sjuka människor som är beroende av snabb och korrekt 
handläggning för att kunna upprätthålla sin försörjning.

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till statsrådet Anna Tenje:

 

1. Hur ser statsrådet på kopplingen mellan regeringens förvaltningsanslag, 
personalneddragningarna på Försäkringskassan och de ökade 
handläggningstiderna som nu drabbar många sjukskrivna, och avser 
statsrådet att vidta några åtgärder utifrån sin bedömning?

2. Har statsrådet tagit initiativ till en analys av hur långa 
handläggningstiderna för sjukpenningärenden är till följd av 
regeringens politik, och kan statsrådet i så fall redogöra för resultatet?

………………………………………

Arber Gashi (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-13
Besvaras senast
2024-09-27


